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Actiegroep spreekt zich uit          
Op maandag 15 januari heeft Peter 
Grevengoed namens de actiegroep 
Landenbuurt Zoetermeer ingesproken 
tijdens de commissievergadering op  
het stadhuis. 
Hij sprak namens de actiegroep de 
commissie- en raadsleden en leden van 
het college toe over de zorgen die er 
bestaan in de buurt. Hierbij haalde hij 
aan dat er al sprake is van een enorme 
parkeerdruk in de Landenbuurt en dat 
dit met de plannen van de Goede 
Woning nog erger zal worden. Ook de 
verkeersveiligheid komt dan in het 
geding. 
De actiegroep Landenbuurt is een 
samenvoeging van het actiecomité 
Slopen? Nee! die in actie kwamen tegen 
de sloop en nieuwbouw van de 23 
bungalows aan het Westergo, en 
bezorgde omwonenden van de flatjes 
aan het Oostergo die ook op de 
nominatie staan om gesloopt te 
worden. Het is namelijk de bedoeling 
dat overal een laag bovenop gezet 
wordt. 
Niet alleen de parkeerproblemen en 
verkeersveiligheid kwamen aan de orde 
maar ook de afname van de privacy, de 
afbreuk aan het Pleintjesplan, het 
fourareergebied van de vleermuizen en 
de leefomgeving van de egels werden 
ter sprake gebracht. Na afloop werden 
er door onze fractievoorzitter Jan 
Velner en de PvdA nog enkele vragen 
gesteld ter verduidelijking. 
Aan het eind van de vergadering heeft 
de wethouder toegezegd dat er dit 
kwartaal nog een voorstel over 
Oostergo/Westergo naar de raad komt. 
We zijn natuurlijk heel benieuwd wat er 
in dat voorstel staat. 
 

 

 

 

Ambitieus OV-plan SP Zuid Holland 
Het openbaar vervoer moet weer een 
aantrekkelijk alternatief worden voor 
autovervoer waardoor de filedruk, de 
druk op de openbare ruimte en uitstoot 
van broeikasgassen verminderen. Dat 
staat in een SP plan voor de toekomst 
van het OV in onze provincie. 
Fractievoorzitter Lies van Aelst: ‘Vele 
jaren neo-liberaal afbraakbeleid hebben 
ons OV zo ver uitgekleed dat steeds 
meer mensen de auto kiezen.  

 

Van Aelst: ‘Wegen zijn keer op keer 
breder gemaakt, dat loste de files 
absoluut niet op. Er staan meer files 
omdat mensen niet meer op het OV 
kunnen rekenen en omdat OV te duur 
geworden is. Parkeerplaatsen nemen 
ook steeds meer publieke ruimte in 
waar ook huizen, natuur, recreatie of 
bedrijven hadden kunnen staan.’  

Uiteraard kan niet iedereen met het 
openbaar vervoer reizen, maar het zou 
wel schelen als openbaar vervoer een 
aantrekkelijk, betrouwbaar en 
betaalbaar alternatief was. Als veel 
meer mensen voor het OV kunnen 
kiezen, blijft er op de weg ruimte over 
voor vrachtvervoer en die mensen die 
echt met de auto moeten. Willen we 
onze provincie leefbaar houden, dan 
moeten we het OV weer serieus nemen 
en daarin flink investeren. 

 



Conceptprogramma Europese 
Verkiezingen 
Op donderdag 18 januari kwamen 
Zoetermeerse SP-leden in een 
vergadering bijeen om een aantal 
agendapunten te bespreken. De 
vergadering stond onder leiding van 
onze voorzitter Marga Berendse. Naast 
het concept-verkiezingsprogramma zijn 
ook de kandidatenlijst voor het landelijk 
partijbestuur en kandidatenlijst voor 
het Europees Parlement besproken.     
In 2024 vinden er voor de tiende keer 
directe verkiezingen plaats voor het 
Europees Parlement. Nederland gaat op 
6 juni 2024 naar de stembus. In alle 27 
lidstaten worden dan de 705 leden    
van het Europees Parlement gekozen, 
hiervan komen er 29 uit Nederland. 
Lijsttrekker voor de SP in Europa is 
Gerrie Elfrink.  
Maar, voordat het eindelijk zover is, 
moet er nog veel gebeuren. 
Tijdens de vergadering zijn meerdere 
opmerkingen en ideeën naar voren 
gebracht die verder besproken worden 
tijdens een regio-conferentie in Gouda 
op 3 februari en op 2 maart landelijk in 
Bussum.Op dit moment zijn al een 
aantal voorstellen op SP-net te vinden.  
De deadline voor wijzigingsvoorstellen 
is uiteindelijk 5 februari aanstaande.  
Na afloop van de vergadering werd er  
onder het genot van een drankje en 
een hapje ook een toost uitgebracht  
op het nieuwe jaar.  
 
Ondertussen in de raad… 
Voor het kerstreces vond er nog een 
raadsvergadering plaats waarin onder 
andere het begrotingstekort, dat 
verwacht wordt voor 2023, besproken 
werd. Het tekort wordt met name 
veroorzaakt door te weinig middelen 
vanuit het Rijk om de plannen voor de 
jeugdzorg binnen onze gemeente te 
kunnen uitvoeren.  
In deze vergadering heeft de SP zich 
kritisch uitgelaten over de wijze waarop 
de dekking, vanuit de provincie, 
gevonden is door de inzet van reserves 
die binnen gemeenten aanwezig zijn.  
Dit is een slecht plan omdat je daarmee 
toekomstige ontwikkelingen binnen je 
stad onmogelijk maakt. Je neemt een 
hypotheek op de toekomst en dat is 
niet wenselijk.  
 
 

 
Recept van de maand 
 
Pita met erwtenspread en kip 
 

 
 
Ingrediënten 
380 gram kipfilet, 400 gram tuinerwten 
(diepvries), 15 gram munt, 2 eetlepels 
olijfolie, krop sla, 6 tomaten, 4 volkoren 
pita’s.  
 
Bereidingswijze 
Breng 1 liter water aan de kook in een 
steelpan. Leg de kipfilets erin en houd 
het water 15 minuten tegen de kook 
aan, zodat de kip rustig gaart. Neem 
deze uit de pan, laat het iets afkoelen 
en trek de kip met 2 vorken uit elkaar. 
Breng intussen de erwten met 100 ml 
water aan de kook en laat met het 
deksel op de pan 3 min. koken. Haal de 
blaadjes van de takjes munt. Neem van 
het vuur, voeg de muntblaadjes en olie 
toe en pureer met een staafmixer. Haal 
de blaadjes sla los van de krop en was 
en droog ze. Snijd de tomaten in 
plakken. Rooster de pitabroodjes in het 
broodrooster en snijd ze vervolgens 
halfopen.Schep in elk broodje 2 el 
erwtenpuree, leg er een blaadje sla in 
en 2 plakken tomaat. Verdeel de kip 
over de broodjes. Leg de gevulde 
broodjes op 4 borden en serveer met 
de rest van de sla, tomaat en 
erwtenpuree. 

Eet Smakelijk! 

 


